
MO MRS Ratíškovice 

Zápis ze schůze 
únor 26, 2015 

Zahájení: 

Pravidelná schůze MO MRS Ratíškovice byla svolána na 19:00 dne 26. 2. 2015 
v Ratíškovicích - Bašta panem J. Kordulou. 

Přítomni: 

Jan Kordula 

Zbyněk Košulič 

Jiří Trecha 

Jiří Wagner 

Jan Gasnárek 

Jindřich Podrázský 

Zdeněk Vanďurka 

František Bábíček 

Miroslav Tomšej 

A. Schválení programu 

1. Volba výboru 

2. Termíny schůzí výboru 

3. Program práce výboru na rok 2015 

4. Ukončení nájemce – hledání nového 

5. Nová loď pro účely MO 

Program byl jednomyslně schválen v nezměněné podobě. 

 

B. Otevřené problémy 

- žádné 

  



C. Nové záležitosti 

1. Volba nového výboru 

Návrh jednatele:  

Předseda - Kordula 

Tajemník - Vanďurka 

Místopředseda - Košulič 

Zástupce hospodáře - Trecha 

Vedoucí brigád - Wagner, Gasnárek 

Členové výboru - Tomšej, Chovanec 

Pokladník - Podrázský 

Revizní komise Zelinka, Svoboda, Bábíček(předseda) 

Nástěnkář Zelinka 

Výbor byl jednohlasně schválen v počtu 8 hlasy 

 

2. Byl stanoven pravidelný termín výborové schůze – vždy poslední týden v měsíci 

Návrh byl jednohlasně schválen v počtu 8 hlasů 

 

3. Program práce výboru na rok 2015 

- Pořádek, zákaz stanování a rozdělávání ohňů řeší místní vyhláška OÚ Ratíškovice 

- Školení nových členů v březnu/dubnu 2015 – 29. 3., 5. 4. – zkoušky 12. 4. – 
zodpovědný Kordula 

- Rybářské závody předběžně v měsíci duben/květnu (10. 5. 2015?) – zodpovědný 
výbor 

- Stavba pergoly na terase u Bašty v průběhu roku 2015 – zodpovědný výbor 

- Brigády v průběhu roku, zodpovědní za vyhlášení brigád Wagner, Gasnárek. První 
brigáda 28. 3. v 8:00 – pořádek kolem Hliníka před sezonou - úklid 

- Kronika MO MRS Ratíškovice – zodpovědný Kordula 

Návrh byl jednohlasně schválen v počtu 8 hlasů 



 

4. Nový nájemce Bašty 

- 1 zájemce z Ratíškovic 

- předběžně dohodnut nájem dle stávajících podmínek 

- nájem předběžně slíben okamžitě po skončení stávajícího nájemce 

 

5. Návrh na zakoupení nové lodě pro potřebu MO MRS 

Projednání návrhu nákupu nové lodě. Do konce března 2015 je potřeba vytipovat typ. 
Součástí nákupu bude i nákup bezpečnostních vest pro posádku. 

Návrh byl jednohlasně schválen v počtu 8 hlasů 

 

6. Požadavky změn do nových BPVRP 

- projednány předložené návrhy a schváleny výborem. Tyto změny budou zaslány na 
svaz v Brně. 

D. Program příští schůze 

1. Projednání návrhu pergoly 

2. Projednání nového nájemce 

3. Projednání pořádání oslavy 25 let Bašty 

Program by jednohlasně schválen v počtu 8 hlasů 

 

Ukončení: 

Schůze byla ukončena v 20:30 panem J. Kordulou. Příští schůze výboru se bude konat 
v 19:00 dne 26. 3. 2015 na Baště. 

Zápis vytvořil/vytvořila:  Podrázský J. 

Schválil/schválila: Kordula J. 


